



## LEMBAGA MINYAK SAWIT MALAYSIA

*Malaysian Palm Oil Board*

Kementerian Perusahaan Perladangan dan Komoditi  
(Ministry of Plantation Industries and Commodities)

Ruj. Tuan / Your Ref. :

Ruj. Kami / Our Ref. : (17)04/C/PD/656/4 Jil. 6

8 Februari 2021

Semua Pemegang Lesen MPOB

Tuan,

### **PERINGATAN KEWAJIPAN MAJIKAN UNTUK MEMASTIKAN PEKERJA ASING MENJALANI UJIAN SARINGAN COVID-19**

Dengan hormatnya perkara di atas dirujuk.

2. Sebagaimana pihak tuan sedia maklum, kegiatan sektor perladangan dan komoditi termasuk industri kelapa sawit dan rantaianya dibenarkan beroperasi seperti biasa dalam tempoh pelaksanaan Perintah Kawalan Pergerakan (PKP) dan Perintah Kawalan Pergerakan Bersyarat (PKPB), namun perlu mematuhi Prosedur Operasi Standard (SOP) ketat yang dikeluarkan oleh Majlis Keselamatan Negara (MKN).

3. Selaras dengan arahan yang dikeluarkan oleh Menteri Sumber Manusia, melalui kenyataan akhbar bertarikh 2 Februari 2021 yang menggesa pihak majikan melakukan ujian saringan COVID-19 terhadap pekerja asing mereka selewat-lewatnya pada 28 Februari 2021, pihak kami ingin mengingatkan kepada semua pemegang lesen Lembaga Minyak Sawit Malaysia (MPOB) supaya mematuhi arahan ini dan memastikan pekerja asing yang digajikan oleh tuan menjalani ujian tersebut mengikut tempoh masa yang diberikan. Arahan ini juga adalah selaras dengan Seksyen 11 Akta Pencegahan dan Pengawalan Penyakit Berjangkit 1988 (Akta 342). Ujian saringan ini adalah penting memandangkan berlakunya peningkatan kes COVID-19 termasuk kluster berkaitan tempat kerja yang semakin membimbangkan. Kegagalan mematuhi arahan ini membolehkan tindakan perundangan diambil ke atas pihak tuan.

4. MPOB amat menitikberatkan dan memandang serius agar semua pemegang lesen MPOB terus mematuhi Prosedur Operasi Standard (SOP) ketat yang dikeluarkan oleh Majlis Keselamatan Negara (MKN) dan arahan-arahan lain yang berkaitan yang dikeluarkan dari semasa ke semasa. Bersama-sama kita membendung wabak COVID-19.

Sekian, terima kasih.

**'PRIHATIN RAKYAT: DARURAT MEMERANGI COVID-19'**

**'BERKHIDMAT UNTUK NEGARA'**

Yang benar,

**DR. AHMAD PARVEEZ HJ. GHULAM KADIR**

Ketua Pengarah



Ulangtahn MPOB ke 20  
Memacu Inovasi Sawit,  
Merajut Kelestarian Industri



7 - 9 November 2023  
Kuala Lumpur Convention Centre